
PROTOKÓŁ nr LV/2022
z LV Sesji Rady Gminy Grunwald 

z dnia 29 listopada 2022 r.
Początek obrad godz.  15 0 0

Zakończenie obrad godz.  16 5 0

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Adam Szczepkowski - Wójt Gminy Grunwald,
2. Magdalena Makowska- Główna Księgowa,
3. Jan Sokołowski- Sekretarz Gminy,
4. Marcin Belczyński- Radca Prawny.

Podjęto uchwały od nr 435 do nr 442

Ad. pkt. 1. Otwarcie LV Sesji Rady Gminy.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przywitała  przybyłych  gości  oraz
poinformowała,  że  obrady  są  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz
i  dźwięk.  Dokonała otwarcia  LV sesj i  Rady Gminy,  po czym na podstawie listy  obecności
stwierdziła  kworum,  przy  którym  można  obradować  i  podejmować  prawomocne  uchwały
Rady Gminy.   
Radni  uwag nie zgłosi li .

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad na LV Sesję Rady Gminy.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  porządek  przesłany  był  radnym  na
skrzynki  posiedzenia.pl  oraz  opublikowany  w  BIP Grunwald  (zał.  2).  Poprosiła  radnych
o składanie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
Wpłynął  do  przewodniczącej  wniosek  o  dodanie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w
sprawie zasad  wynajmowania  lokal i  wchodzących w skład  mieszkaniowego  zasobu Gminy
Grunwald.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i  zgodę na dodanie do porządku
obrad ww. punktu (pkt  7.7)

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przekazanie  rowerka  dla  dziecka  z  niepełnosprawnością  przez  Warmińsko-Mazurski  Oddział

Okręgowy PCK i Oddział Rejonowy PCK w Ostródzie.
4. Podziękowanie Gminie Grunwald za współpracę przy organizacji wydarzenia  Biegi Grunwaldzkie

poświęcone pamięci Wacława Wasieli. 
5. Przyjęcie protokołu nr LIV/2022 z Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 27.10.2022 r. 
6. Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
7. Podjęcie uchwał przez Radę Gminy: 

7.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022-2032;
7.2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2022 r;
7.3. w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  pt.  „GMINA GRUNWALD  DLA SENIORÓW.  Usługi
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społeczne świadczone w środowisku lokalnym”; 
7.4. w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXXI/169/2016  Rady  Gminy  Grunwald  z  siedzibą
w  Gierzwałdzie  z  dnia  16  listopada  2016  r.  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich
pobierania;
7.5.  w  sprawie:  zmiany  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Grunwald  z  siedzibą
w Gierzwałdzie;
7.6.  w sprawie  przyjęcia  "Programu  współpracy  Gminy  Grunwald  z  organizacjami
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok”;
7.7. w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego
zasobu Gminy Grunwald.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne wnioski i informacje.
10.Zamknięcie sesji.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.  3      .    Przekazanie rowerka dla dziecka z niepełnosprawnością przez Warmińsko-Mazurski  

Oddział Okręgowy PCK i Oddział Rejonowy PCK w Ostródzie.

Uroczyste  przekazanie  rowerka dla  dziecka z  niepełnosprawnością przez  Pana Stanisława Makowska
przedstawiciela PCK w Ostródzie.
Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.    4.   Podziękowanie  Gminie  Grunwald za  współpracę  przy organizacji  wydarzenia  Biegi  
Grunwaldzkie poświęcone pamięci Wacława Wasieli.

Uroczyste podziękowania złożone Wójtowi Gminy Grunwald oraz Kierownik Oświaty za współprace przy
organizacji wydarzenia Biegi Grunwaldzie poświęcone pamięci Wacława Wasieli.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.  5.    Przyjęcie  protokołu  nr  LIV/2022  z  Sesji  Rady  Gminy  Grunwald      

z  dnia 27.10.2022 r. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  protokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl .  Proponuję
przyjąć  protokół  nr  LIV/2022  z  Sesj i  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  27.10.2022  roku  bez
odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA
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4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół  LIV/2022 z dnia 27.10.2022 roku bez
odczytywania.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.  6      . Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  sprawozdanie  międzysesyjne
Wójta Gminy Grunwald w okresie od 27.10.2022 r.  do 29.11.2022 r. 

1. Budowa sieci wodociągowej do Pacółtowa z budową i przebudową SUW w Gierzwałdzie.
a)  Wykonano  dokumentację  projektowo  -  kosztorysową  pn.  "Budowy  i  przebudowy  SUW  

w Gierzwałdzie".
b) Dokumentacja projektowa pn. "Budowa sieci wodociągowej do Pacółtowa" w trakcie dalszych uzgodnień

z właścicielami gruntów i terminu wykonania zamówienia do 30 kwietnia 2023 r. 
2. Rozbudowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Stębark - etap II oraz budowa sieci wodociągowej w

miejscowości Kiersztanowo. W dniu 18 listopada 2022 r. Wójt Gminy Grunwald zawarł umowę z Zarzą-
dem Województwa Warmińsko -  Mazurskiego o przyznaniu pomocy na operację  typu "Gospodarka
wodno -ściekowa", pn. "Rozbudowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Stębark - etap II oraz budowa
sieci wodociągowej w miejscowości Kiersztanowo". Na realizację niniejszej operacji przyznano Gminie
Grunwald  pomoc
w wysokości - 2 434 220,00 zł co stanowi 100 % kosztów kwalifikowanych operacji.  Łącznie na tę ope-
rację wpłynęło 74 wnioski. Wniosek złożony przez Gminę Grunwald otrzymał 20,5 pkt i uplasował się
na wysokim 6 miejscu listy rankingowej. 

3. Budowa sieci wodociągowej do miejscowości Lipowa Góra.
Wstrzymana  realizacja  inwestycji  z  uwagi  na  trwające  postępowanie  wyjaśniające  
w Prokuraturze Rejonowej w Ostródzie, obecnie postępowanie przeniesiono do Prokuratury Okręgowej w
Elblągu.

4. Budowa  sali  gimnastycznej  z  łącznikiem  i  zapleczem  socjalnym  przy  Szkole  Podstawowej  
w Szczepankowie.
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Na realizację inwestycji Wójt Gminy Grunwald uzyskał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski
Ład II Edycja: Programu Inwestycji Strategicznych na zadanie inwestycyjne pn. "Budowa sali gimna-
stycznej  z  łącznikiem  i  zapleczem  socjalnym  przy  Szkole  Podstawowej  
w  Szczepankowie".  Zakres  rzeczowy  inwestycji  obejmuje  wykonanie:  sali  gimnastycznej  
o wym. 12,00 x 24,00 m, łącznik z zapleczem socjalnym o wym. 14,00 x 9, 00 m w części parterowej
oraz pokojem trenera i nauczyciela wychowania fizycznego w części piętrowej. Planowana wartość cał-
kowita zadania wynosi - 2 800 000,00 zł. 

5. Budowa targowiska w Gierzwałdzie.
Na realizację przedsięwzięcia uzyskano dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu Rolnego
na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 w wysokości 317 442,00 zł. Zarząd Woje-
wództwa  Warmińsko-Mazurskiego  zawarł  umowę  z  Gminą  Grunwald
o  przyznaniu  pomocy  finansowej  na  budowę  i  wyposażenie  targowiska  
w Gierzwałdzie na działce nr 251/1 o wartości kosztorysowej całkowitej w wynosi - 498 888,00 zł. Gmi-
na Grunwald utraci przyznane dofinansowanie na realizację inwestycji w przypadku nie wprowadzenia
jej do budżetu na 2023 r. przez Radę Gminy Grunwald. 

Sprawozdanie RGGIOŚ.
1. Wydano decyzję podziałową działki nr 159/10 obręb Stębark, wydano postanowienie na podział 

działki 11/23 obręb Dylewo.
2. Dnia 25.11.2022 r. podpisano akt notarialny o przejęciu działek 5/20 i 11/3 obręb Dylewo od 

KOWR-u.
3. Dokonano sprzedaży kotła z demontażu z budynku 43 Stębark za kwotę 5400 zł.
4. Wydano jedną decyzję o warunkach zabudowy i jedną decyzje o ustaleniu lokalizacji celu publiczne-

go.
5. Zlecano bieżące naprawy oświetlenia ulicznego. 

Organizacje Pożytku Publicznego:
Ogłoszono konsultacje społeczne dla organizacji pozarządowych i podmiotów prowadzących działalność po-
żytku publicznego, których przedmiotem był projekt uchwały i programu w sprawie przyjęcia "Programu
współpracy Gminy Grunwald z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność po-
żytku publicznego na 2023 rok". Konsultacje społeczne zostały przeprowadzone w dniach 14 – 17 listopada
2022 roku. W wyznaczonym terminie do Urzędu Gminy Grunwald nie wpłynęła żadna propozycja, opinia od
organizacji  pozarządowych
i  podmiotów  prowadzących  działalność  pożytku  publicznego  dotyczące  "Programu  współpracy  Gminy
Grunwald z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
2023 rok".

Dostarczono  sprzęt  komputerowy  dla  dzieci  i  młodzieży  uczącej  się  w  szkołach  podstawowych
i  ponadpodstawowych  (od  7  lat  do  18  lat).  Obecnie  trwa  rozdzielanie  i  podpisywanie  umów
z wnioskodawcami oraz przekazywanie sprzętu komputerowego dla rodzin z byłych PPGR – projekt "Granty
PPGR".

Sprawozdanie z działalności oświaty
1. Konkursy:

Wszystkie szkoły Gminy Grunwald zgłosiły uczniów do konkursów organizowanych przez Warmińsko-
Mazurskiego Kuratora Oświaty. Uczeń przystępujący do konkursu musi wykazać się wiedzą i umiejętnościa-
mi na bardzo wysokim poziomie, po teście kwalifikacyjnym w szkole uczeń przystępuje do etapu wojewódz-
kiego, po rozwiązaniu kolejnego testu i osiągnięciu określonego poziomu może uzyskać tytuł finalisty lub
laureata. Laureat konkursu przedmiotowego jest zwolniony z egzaminu ósmoklasisty, z którego z mocy pra -
wa uzyskuje 100% punktów i ocenę celującą z danego przedmiotu.
Wszystkie szkoły przystąpiły do konkursu ekologicznego „Zbieramy papiery na…” Związku Gmin Regionu
Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”, polegającego na zbiórce makulatury. Konkurs „Zbieramy pa-
piery na…” jest skierowany do dzieci z przedszkoli i szkół podstawowych z terenu ZG RO-I „Czyste Środo-
wisko” - rozstrzygnięcie i podsumowanie - 25.11.2022 r. – otrzymaliśmy podziękowanie za udział w konkur-
sie. 
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Pozostałe konkursy: „Podziel się krwią”, „Wiersze o Polsce”, „Mój przyjaciel Miś”. Udział uczniów SP w
Szczepankowie w IX Festiwalu Sztuki Czytania. Udział uczniów ze SP we Frygnowie w zajęciach z Ogólno-
polskiego programu edukacyjnego” Akademia Bezpiecznego Puchatka” -Bezpieczna droga.
Przystąpienie do Ogólnopolskiego Konkurs Plastycznego 2022 „Święty Mikołaj- biskup o miłosiernym ser-
cu”.  Przystąpienie do konkursu plastycznego „STRAŻ POŻARNA W WALCE Z ŻYWIOŁAMI” - SP Stę-
bark. Etap szkolny: Dzieje Oręża Polskiego - SP Szczepankowo.
Przygotowania do I Grunwaldzkiego Konkursu Kolęd i Pastorałek dla szkół Gminy Grunwald, organizato-
rem jest SP w Szczepankowie. Realizacja zajęć plenerowych w ramach projektu Szkoła Pamięta- odwiedza-
nie przez uczniów SP Frygnowo opuszczonego cmentarza we Frygnowie- podziękowanie  dla  szkoły od
Przemysława Czarnka Ministra Edukacji i Nauki.

2. Wycieczki:
Wycieczka do Kamionki na zajęcia warsztatowe z Mikołajem- samodzielne wykonywanie przez uczniów
ozdób choinkowych- ZSP Mielno. Wyjazd klasy VIII ze SP w Gierzwałdzie do LO im. Jana Barzyńskiego w
Ostródzie na spotkanie z pracownikami Delegatury IPN w Olsztynie, wystawę oraz wykład pt.: „Ojcowie
Niepodległości”. Wycieczka Szkolnego Koła Wolontariatu SP Stębark do Ośrodka Rehabilitacji Zwierząt w
Napromku.

3. Inne:
Udział szkół w kolejnej edycji akcji Ministerstwa Edukacji i Nauki „Szkoła do hymnu”. Podobnie jak w 
ubiegłych latach akcja polegała na wspólnym odśpiewaniu hymnu narodowego w ostatni dzień roboczy 
przed Narodowym Świętem Niepodległości o symbolicznej godzinie 11:11.
We wszystkich szkołach odbyły się uroczyste apele z okazji Narodowego Święta Niepodległości.
Dyrektorzy, we współpracy ze związkami zawodowymi i Kierownikiem Referatu Oświaty, przystąpili do
działań w zakresie nowelizacji lub opracowania dokumentów regulujących ich pracę, m. in. Regulaminów
Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, Regulaminów Pracy, Regulaminów wynagradzania pracow-
ników niepedagogicznych, Instrukcji Kancelaryjnej.

4. Działania dodatkowe:
Udział w szkoleniu dla nauczycieli „Dzieci z cukrzycą” w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie.
Złożenie wniosków o udzielenie wsparcia finansowego w ramach - „Narodowego Programu Rozwoju Czy-
telnictwa 2.0. na lata 2021-2025” na zakup książek i wyposażenia do bibliotek szkolnych- SP Gierzwałd,
Stębark i Frygnowo. Uzyskanie dofinansowania w wysokości 10 000 zł z rezerwy budżetowej MEiN na mo-
dernizację i zakup wyposażenia do gabinetu logopedycznego w SP Stębark.

5. Innowacje:
Po uzgodnieniach z Wójtem Gminy Grunwald z inicjatywy Kierownika Referatu Oświaty, dyrektorzy szkół
w Gierzwałdzie, Szczepankowie i Mielnie przyjęli propozycję i rozpoczęli przygotowania do przystąpienia
do programu Erasmus +.  Jest to program UE w dziedzinie kształcenia i obejmuje szkolenia na lata 2021–
2027.  Ponadto obejmuje rozwój kompetencji  i  umiejętności  cyfrowych oraz umiejętności  w dziedzinach
przyszłościowych, takich jak przeciwdziałanie zmianie klimatu, czysta energia, sztuczna inteligencja, robo-
tyka, analiza dużych zbiorów danych itp., jest niezbędny do przyszłego zrównoważonego wzrostu gospodar-
czego i spójności Europy. Program może wnieść istotny wkład dzięki pobudzaniu innowacji oraz likwidacji
różnic w poziomie wiedzy, umiejętności i kompetencji w Europie. W związku z powyższym planujemy w
2023 r. złożyć trzy wnioski umożliwiające nauczycielom rozwój kompetencji zawodowych w powyższych
obszarach tematycznych oraz poznanie języka, kultury i metod nauczania w krajach UE. Program jest w
100% finansowany przez UE. 

Referat Gospodarki Komunalnej prace w listopadzie 2022

1. Usunięto awarię na sieci wodnej w Zybułtowie.
2. Udrożnienie sieci kanalizacyjnej w Mielnie i Zybułtowie.
3. Uzupełniono masą bitumiczną wyrwy w drodze asfaltowej oraz wykonano rów odprowadzający 

wodę do rzeki i wyrównano pobocza w Szczepankowie.
4. Wyczyszczono wszystkie przepompownie ścieków w gminie Grunwald.
5. Wyczyszczono 3 laguny na oczyszczalni ścieków w Gierzwałdzie.
6. Zabudowano separator pasku na oczyszczalni ścieków w Zybułtowie (postawiono ściany, wsta-

wiono drzwi i położono dach).
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7. Wykonano konstrukcję do położenia blachy na budynku gospodarczym w Kiersztanowie.
8. Wykonano płukanie wszystkich hydroforni.
9. Wylano opaskę przy kotłowni w Mielnie i ułożono kostkę na drodze po położeniu sieci wodnej.
10. Popiłowano i dostarczono drewno do wszystkich kotłowni.
11. Zamontowano zawory na sieci wodnej w Stębarku.
12. Posypano piaskiem drogę w Szczepankowie, Domkowie i Gierzwałdzie.
13. Zamontowano wodomierz z zaworami w Łodwigowie.
14. Udrożniono kanalizację przy szkole i kotłowni w Mielnie.
15. Usunięto awarię na sieci wodnej we Frygnowie.
16. Usunięto awarię na sieci kanalizacyjnej tłocznej w Mielnie.
17. Wykonano otwory pod wyciąg w kotłowni w Gierzwałdzie i zamontowano wyciąg mechanicz-

ny.

GOPS Grunwald rozpoczęła przyjęcia wniosków w sprawie zakupu preferencyjnego paliwa stałego dla go-
spodarstwa domowego ilości możliwe do zakupienia przez gospodarstwo domowe w ramach zakupu prefe-
rencyjnego. Gmina sprzedaje paliwo stałe – groszek, ekogroszek - w ramach zakupu preferencyjnego w ce-
nie 2000 zł brutto za 1000 kg. Transport z miejsca składowania paliwa stałego do gospodarstwa domowego 
na terenie Gminy Grunwald powyżej 1000 kg jest wliczony w cenę. Transport zakupu paliwa stałego poniżej
1000 kg oraz usługi dodatkowe (np. workowanie) jest to dodatkowy koszt do uzgodnienia z dostawcą.

Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  sprawozdanie  powinno  dotyczyć  działań
podejmowanych przez wójta a nie wydaje się,  żeby wójt ogłaszał  konkursy w szkołach. Sprawozdanie
powinno posiadać jakość a nie ilość. Złożyła wniosek, aby od kolejnej sesji sprawozdania przekazywać w
formie pisemnej, gdyż w obecnej formie marnowany jest czas. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poddała  pod  głosowanie  wniosek
w  sprawie  sprawozdanie  międzysesyjne  wójta  było  przedstawione  radnym  w  formie
papierowej.
Radni  w głosowaniu jawnym ww.  wniosek został  przyjęty-  8  głosów za,  5  głosów przeciw
oraz jeden głos wstrzymujący.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  nie  zgodził  się  ze  stwierdzeniem
radnej  i  stwierdził ,  że  sprawozdanie  jest  też  dyrektorów szkół  i  po  to  są  sprawozdania,
żeby  mieszkańcy  również  zapoznali  się  z  działaniami  w  gminne.  Radnym  opozycyjnym
zależy,  żeby  informacje  te  nie  t rafi ły  do  mieszkańców,  ale  będę  na  swoim  profilu  je
udostępniał.  
Radni  więcej  uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt.  7      . Podjęcie uchwał przez Radę Gminy:  

7.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022-2032.

Przewodnicząca Rady  Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  poinformowała,  że  na  wczorajszej
komisji  radni  przegłosowali  poprawkę  i  nie  zgodzil i  się  na  zmniejszenie  dochodów  z
opłaty  eksploatacyjnej .  Zapytała,  dlaczego  poprawka  nie  została  wprowadzona  oraz
zapytała radcę prawnego,  czy radni  mogą zagłosować jedną poprawkę w uchwale.  
Radca  prawny-  Pan  Marcin  Belczyński-  odpowiedział ,  że  rada  gminy  ma  prawo
stanowienia,  także  rada  przyjmuje  uchwale.  Ingerowanie  w  uchwałę  jest  możliwe,  ale
trzeba  pamiętać,  że  uchwały finansowe tworzą  integralną  całość  i  wprowadzając  zmiany
muszą  być  one  tak  zrobione,  żeby  finanse  się  nie  rozjechały.  Odpowiadając,  czy  rada
może,  tak może,  ale czy będzie to f inansowo dobrze to tego nie wiem. 

Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  odpowiedziała,  że  jest  to  zmiana
utraconych  podatków,  które  nie  wpłyną  w  oku  2022  i  w  związku  z  tym  nie  chcemy
zwiększać  wydatków  przyjmując  całą  tą  kwotę  a  nie  zmniejszając  dochodów,  których
nie  otrzymamy.  Decyzja  w  sprawie  opłaty  eksploatacyjnej  nawet  jak  wpłynie  to  nie
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zdąży  się  uprawomocnić  do  końca  roku  i  żeby  budżet  był  realny  to  kwotę  tę  należy
zmniejszyć.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  przypomniał,  że  przy  uchwalaniu  budżetu  radni
apelowali,  aby  tej  kwoty  nie  umieszczać  i  została  ona  umieszczona  szczytnie  co  będzie
też  miało  miejsce  w  roku  2023.  Zarząd  gminy  już  się  wykazała  swoją  egzekwowalność
pokazując,  że  kwota  ta  jest  nie  do  odzyskania  i  jest  to  oszukiwanie  mieszkańców,  że
mamy do odzyskania  4,5 mln zł .  Realna kwota z  opłaty eksploatacyjnej  w naszej  gminie
to  ok  500 000  zł  a  sztuczne  wprowadzanie  jej  do  budżetu  i  na  koniec  roku  obniżanie  to
jest  niepoważnie.  Dlaczego  nie  ściągniemy  całej  kwoty  4,2  mln  zł ,  bo  prawdopodobnie
będzie  jeszcze jedna  próba zmniejszenia  tej  kwoty  co widać po sprawozdaniu jakie  było
wykonanie  dochodu,  które  nie  zostanie  wykonanie.  Przypomniał,  że  radni  złożyli  do
RIO  wniosek  o  nieudzielenie  absolutorium  i  RIO  odpowiedziało,  że  Rada  Gminy
wprowadzone  do  budżetu  wszystkie  zmiany  zaproponowane  przez  wójta  zaakceptowała
podejmując  uchwałę  w  głosowaniu  jawny.  Stwierdził ,  że  rada  może  podjąć  uchwałę  w
całości  a w protokole zanotować,  że z wyjątkiem wskazanego działu.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski  –  stwierdził ,  że  jest  to  nieprawda,
gdyż  otrzymane  środki  były  z  założeniem  wyrównania  strat  w  dochodach,  jeżel i  nie
wpływają  nam  podatki  to  otrzymaliśmy  kwotę  i  o  tyle  samo  zdejmujemy  z  opłaty
eksploatacyjnej,  można  zdjąć  też  z  innych  podatków,  ale  z  tej  jest  najprościej .
Stwierdził ,  że  nie  jest  tak,  że  środki  te  nie  są  do  odzyskania,  gdyż  to  stary  zarząd
schował decyzję do szuflady a jest  to kwota,  którą trzeba egzekwować.  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska- poinformowała,  że  na  wczorajszej  komisji  główna  księgowa
stwierdziła,  że  można tą  opłatę  manipulacyjną zmniejszyć.  Jest  to  opłata  manipulująca,  gdyż służy do
manipulowania budżetem i opinii mieszkańców. Jedyna zmiana, które w budżecie się znalazły to środki dla
szkół i środki na realizację wypłat dodatku węglowego i jest to po to, żeby powiedzieć, że pieniądze były,
ale  radni  ich  nie  przyjęli.  Zgodziła  się  z  radnym  H.  Kacprzyk,  żeby  najpierw  przegłosować  zmianę
dotycząca opłaty eksploatacyjnej a potem z poprawką uchwały finansowe. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  przypominał,  że  cały  czas  apeluje,  że  zawyżone
przychody  spowodują  zawyżone  wydatki  i  pozwolą  wydatkować  zarządowi  bezkarnie
wszystkie  zachcianki  a na koniec roku jest  trwoga,  gdy okazuje  się,  że  dochodów nie  da
się  osiągnąć.  Wszystkie  gminy  otrzymały  dopłaty  na  opał  nie  zależnie,  czy  posiadają
opłaty  eksploatacyjne,  Ministerstwo  Finansów  nie  interesowało  się,  czy  gmina  wykona
budżet  więc t łumaczenie jest  śmieszne.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski  –  stwierdził ,  że  nie  było
stwierdzenia,  że  jest  to  związane  z  opłatą  eksploatacyjną  a  między wierszami  stwierdził
radny,  że  są  pomniejszone  dochody.  Środki  te  są  związanie  z  utraconymi  dochodami  i
mamy prawo sobie pomniejszyć dochody.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  odpowiedział,  że  decyzja  o  opłacie  eksploatacyjnej
była  z  roku  2018  i  gdybym  miał  ją  egzekwować,  to  na  pewno  byłaby  już  w  budżecie
gminy,  ale  po  4  latach  odzyskanie  jej  jest  nieosiągalne,  i  nie  powinniśmy  brać  do
budżetu.  Odpowiedź  na  komisji ,  że  RIO  kazało  jest  nieprawdą  RIO  co  najwyżej
powiedziało,  że można to zrobić.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała,  czyja  decyzją  została
przyznana kwota 2,8 mln zł .
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  Ministerstwa Finansów.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  brak  jest  tej
informacji  w objaśnieniach i  powinniśmy otrzymać kserokopie.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  zapewnił  Pan,  że  już  tą  opłatę  by
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wyegzekwował  a  gdzie  się  podziało  500  000  zł  od  przedsiębiorcy,  który  zaległa  gminie
a  Pan  przez  wiele  lat  nie  podjął  żadnych  działań  i  nie  poinformował  Rady  Gminy,  z
którą to podobno trzeba wszystko ustalać.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-ale o co chodzi?
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  nie wie Pan?
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk- nie.  złożył  wniosek  formalny,  żeby  wszystkie  zmiany
wprowadzone do budżetu,  które są wprowadzone decyzjami były przesyłane radnym. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poddała  pod  głosowanie  wniosek
w sprawie przesyłanie radnym wszystkich decyzji ,  które dotyczą zmian w budżecie.  
Radni  w głosowaniu jawnym ww.  wniosek został  przyjęty-  9  głosów za,  5  głosów przeciw
oraz brak głosów wstrzymujących.

Radny- Pan Sławomir Matuszewski-  przypomniał  o  uchwale  w sprawie zmian  budżetu,
w  której  to  dodano  kwotę  na  dofinansowanie  zakupu  sprzętu  hydraulicznego  dla  OSP
Frygnowo w kwocie  7000 zł  a  wczoraj  znowu przysłano monit  z  wezwaniem do zapłaty,
i  że  109  zł  jest  odsetek.  Zapytał ,  czy  jutro  środki  zostaną  przelane  i  uchwała  zostanie
wykonana.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  oczywiście  uchwała  była  podjęta,
ale  nikt  w  uchwale  nie  zaznaczył ,  że  ma  ona  zostać  wykonana  w  ciągu  miesiąca.
Stwierdził ,  że  radny  nie  przyszedł  do  urzędu,  aby  zaapelować,  że  tą  płatność  należy
dokonać,  bo  pewnie  przesunęlibyśmy  inne  płatności  a  przekazali  OSP  środki .  Zaprosił
radnego o 8 godzinie na spotkanie do urzędu ze skarbnikiem OSP.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  stwierdził ,  że  uchwała  WPF na lata  2022-2032 a  w tym
dokumencie są same niedorzeczności  i  czas najwyższy to zmienić.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  -  odczytała  ww.  uchwałę        (zał.nr  
4).
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .  

głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 
2022– 2032.

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki  imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ

2 Kacprzyk Henryk PRZECIW

3 Kamińska Małgorzata PRZECIW

4 Królikowski Adam WSTRZYMAŁ SIĘ

5 Lecewicz-Husar Cecylia WSTRZYMAŁA SIĘ
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6 Matuszewski Sławomir PRZECIW

7 Napłoszek Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona WSTRZYMAŁA SIĘ

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ

15 Zwalińska Krystyna WSTRZYMAŁA SIĘ

Podjęto uchwałę nr LV/435/2022 z dnia29 listopada 2022 r.  w  sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022– 2032. 

Radni uwag nie zgłosi li .  

7.2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2022 r.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk- złożył  wniosek,  aby dokonać zmiany w uchwale 
budżetowej dotyczącej  działu 756 paragraf 0460,  czyli  opłaty eksploatacyjnej.

Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  stwierdziła,  że  jeżeli  ma  być  taka
zmiana to należy wskazać wydatki,  które mają być ujęte.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  to już państwa sprawa, kto przygotowuje projekty.

Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  i  projekt  został  przygotowany.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk- a radni  wprowadzają zmiany.

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski- ale  jak  się  wprowadza  zmiany  to
należy z obu stron.

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  gmina  posiada  aparat  księgowy  i  to  nie  radni  się  tym
zajmują.

Radca  prawny-  Pan  Marcin  Belczyński-  radni  oczywiście  mają  prawo  do
wprowadzania  zmian,  ale  głosuje  się  już  nad konkretną treścią  uchwały  i  nie  może być
tak,  że głosuje się blankietowo a treść się później  uzupełni.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  nie  zgodzę  się  z  tym.  Tyle  już  mamy  decyzji  a
szczególnie  ta  prokuratorska  zaakceptowane  przez  pana  pozytywnie,  że  mam  pewne
wątpliwości  co  do  fachowości  i  przedstawiania.  Rozumiem,  że  jest  pan  zatrudniony
przez wójta i  on panu płaci,  ale proszę zgodnie z prawem się zachowywać.  

Radca  prawny-  Pan  Marcin  Belczyński-  odpowiedział,  to  że  radny  dziel i  na  dwie
strony to jest  pana podejście,  ale ja jestem radcą prawnym zatrudnionym przez wójta,  bo
taka  jest  struktura  urzędu  natomiast  jestem  radcą  prawnym  zarówno  dla  Urzędu  Gminy
Grunwald  jak  i  dla  Rady  Gminy  i  staram  się  obowiązki  wypełniać  jak  najlepiej .  Nie
wchodzę  z  panem  w  polemiki  w  sytuacji ,  kiedy  to  bank  podważa  moje  stanowisko  nie
wskazując  żadnych  argumentów.  Nie  Jestem  od  przekonywania  nieprzekonanych  i  nie
przyszedłem tutaj  prowadzić  z  panem żadnych utarczek.  Informuję,  jak wygląda kwestia
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prawna a  pan może się  z  tym nie  zgadzać,  ale  pan  ewidentnie  podważa moje stanowisko
nie przedstawiając żadnych argumentów i teraz przywołuje pan skargę prokuratora.

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  nie,  przywoływałem  co  innego,  sprawę  dotyczącą
egzekucji  należności.  Po  zaciągnięciu  opinii  innych  radców  prawnych  wywiedziałem
się,  że szereg czynności  było zdecydowanie opóźniających i  niepotrzebnie zrobionych.

Radca  prawny-  Pan  Marcin  Belczyński -  pan  przywołał  skargę  prokuratury  taka  jest
prawda.  Wpłynęła  skarga  do  w  WSA  na  uchwałę  rady  gminy  dotyczącej  wypłaty
ekwiwalentu  dla  strażaków  OSP,  są  tam  3  zarzuty.  Jakie  będzie  rozstrzygnięcie  to  nie
wiem,  ale  wiem,  że  ta  opłata  była  ogłoszona  w  Wojewódzkim  Dzienniku  Urzędowym
Województwa  Warmińsko  Mazurskiego  była  sprawdzana  trzykrotnie  przez  wojewodę
przez  nadzór  prawny  i  została  zaakceptowana.  Kolejna  sprawa,  ale  3  zarzuty,  które
pojawiają  się  w tej  skardze  można,  także  przypisać  Gminie  Miasta  Olsztyn  dokładnie  te
3 same sprawy są  w innych uchwałach,  to  jeden zarzut  pojawiła  się  w Piszu,  2  w innych
gminach,  3  też  jeszcze  inny,  i  nie  mam  pojęcia,  dlaczego  prokuratura  zajęła  się  tą
uchwałą.  Natomiast  to,  że oni  podnieśli  zarzuty,  to nie znaczy,  że one są zasadne i  ja  się
z  nimi  nie  zgadzam,  co  jest  istotne  to  prokuratura  nie  zajęła  się  faktem  nad  treścią
naszej  uchwały jest  stwierdzenie,  że uchwała  wchodzi  to,  że uchwał  wchodzi  w życie 14
dni  od  ogłoszenia,  ale  z  dniem  obowiązywania  od  1  stycznia.  Kwestia  tej  uchwały  jest
związana  z  przepisami  wyższymi  dotyczącymi  zmian  straży  pożarnej  i  ustawodawca
przepisy  przejściowe  ustalając  nie  przewidział  wielu  rzeczy  i  byliśmy  w  luce,  że
uchwały  zostały  zl ikwidowane  a  nie  zostały  wprowadzone  nowe,  i  na  podstawie  czego
powinniśmy  wypłacać  te  ekwiwalenty.  Ministerstwo  w  pośpiechu  wydawało  jakieś
komunikaty,  który  nie  były  obowiązujące  prawem,  także  to,  że  prokuratura  wniosła
skargę  to  jeszcze  nic  nie  znaczy  poczekajmy  na  rozstrzygnięcie.  Kolejną  sprawą,  na
którą  nie  zareagowałam,  ale  teraz  zareaguje  mieliśmy  2  sesje  temu  rozmowę  na  temat
wspólnoty  mieszkaniowej  i  tam  pan  stwierdził ,  że  pan  przeanalizował  tą  sprawę  i  w
pana  ocenie  my  to  na  pewno  przegramy.  Urząd  gminy  wniósł  skarga  na  uchwały
wspólnoty  i  z  wnioskiem  o  zabezpieczenie.  Pan  przeanalizował  tę  sprawę  i  stwierdził ,
że  na  pewno  przegramy  a  Sąd  Okręgowy,  czyli  już  wyższego  stopnia,  którego  zdanie
sobie  bardziej  cenię  po  wniesieniu  przez  nas  środków  zaskarżenia  wraz  z  wnioskiem
zabezpieczającym,  który  miał  polegać  na  tym,  że  wstrzymuje  wykonanie  uchwał
przyznał  nam to  zabezpieczenie.  Stąd  jeszcze  nie  rozstrzygną,  czy  wygramy,  ale  widzę,
że  macie  na  tyle  dużo  racj i ,  że  w  ramach  postępowania  wyjaśniającego  wstrzymuje
wykonanie uchwał.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  wrócimy  do  tematu  jak  wygracie  a  teraz  nie  mam  tyle
czasu,  żeby to słuchać.

Radca  prawny-  Pan  Marcin  Belczyński -  to  powinien  pan  nie  zabierać  czasu  i  nie
podważać każdego mojego kroku.

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  stwierdził ,  że  było  wcześniej  wiele  uchwał,  że
dokonywało się zmian na sesj i  i  s ię przegłosowywało.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  były  rozmowy  w
tym  temacie  i  jest  trudność,  żeby  tą  uchwałę  w  pełni  odczytać  i  nie  wystarczy
powiedzieć,  że  wykreśla  się  ten  element.  Trzeba  przygotować  tak  uchwałę,  żeby  można
było ją odczytać.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  czy  pani  główna  księgowa  byłaby  w  stanie  teraz
przygotować zmiany w tym projekcie uchwały.
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska-  stwierdziła,  że nie.
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Radna- Pani Małgorzata Kamińska- czyli nie możemy nic zmienić w tej uchwale.
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  radni  muszą  wskazać  także,  gdzie
należy dokonać zwiększeń.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  przypomniał,  że  na  wczorajszej  komisji  były
stosunkiem głosów 10 za przegłosowane zmiany do tej  uchwały i  dlaczego nie zostało to
zrobione,  teraz  radni  mogą  zawiesić  obrady  i  dokończyć  je  jak  zmiany  zostaną
przygotowane i  jest  to wniosek formalny.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska- złożyła  wniosek  formalny,  żeby
dokończyć  porządek  obrad  omawiany  punkt  dokończyć  po  przerwie,  kiedy  to  zostaną
naniesione poprawki do omawianego projektu uchwały.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-a kto ją przygotuje?
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  poprosiła  radnego  Henryka  Kacprzyk,  żeby  nie
negował  każdego  zdania  i  dał  przewodniczącej  się  wypowiedzieć,  gdyż  teraz  to  jest
słowo za słowo, aż przykro jest  tego słuchać.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-przepraszam.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska- czy  główna  księgowa  jest
w stanie przygotować zmiany w projekcie uchwały.
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  dziś  nie,  ale  przede  wszystkim
muszę  znać  opinie  radnych,  gdzie  mam zwiększyć  wydatki ,  bo  jak przygotuję  to  muszę
być już pewna,  że radnym odpowiada.
Przewodnicząca Rady Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  poddała  pod głosowanie  wniosek
formalny,  kto  z  radnych  jest  za  przesunięciem  punktu  w  sprawie  projektu  uchwały  w
sprawie  zmian  budżetu  na  rok  2022  na  koniec  porządku  obrad  i  dokończeniem  go  po
przerwie,  kiedy to zostaną naniesione poprawki przegłosowane przez radnych.  
Radni  w  głosowaniu  jawnym  ww.  wniosek  został  przyjęty-  11  głosów  za,  0  głosów
przeciw oraz 3 głosy wstrzymujące.

Radni więcej  uwag nie zgłosil i .  

7.3.    w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  pt.  „GMINA  GRUNWALD  DLA  SENIORÓW.  Usługi  
społeczne świadczone w środowisku lokalnym”; 

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę        (zał.nr  5) .  

Radni  uwag nie zgłosi li .  

głosowanie w sprawie zatwierdzenia projektu pt. „GMINA GRUNWALD DLA SENIORÓW. 
Usługi społeczne świadczone w środowisku lokalnym”;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA
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5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LV/436/2022 z dnia 29 l istopada 2022 r.   w sprawie zatwierdze-
nia projektu pt.  „GMINA GRUNWALD DLA SENIORÓW. Usługi  społeczne świadczo -

ne w środowisku lokalnym”
Radni uwag nie zgłosi li .  

7.4.    w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXXI/169/2016  Rady  Gminy  Grunwald  z  siedzibą  
w  Gierzwałdzie  z  dnia  16  listopada  2016  r.  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat,  jak również  tryb ich
pobierania.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę        (zał.nr  6) .  

Radni  uwag nie zgłosi li .  

głosowanie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/169/2016 Rady Gminy Grunwald z 
siedzibą w Gierzwałdzie z dnia 16 listopada 2016 r. w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 
ich pobierania;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos
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1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LV/437/2022 z dnia 29 l istopada  2022 r.  w sprawie  w sprawie
zmiany Uchwały Nr XXXI/169/2016 Rady Gminy Grunwald z siedzibą

w Gierzwałdzie z  dnia 16 listopada 2016 r.  w sprawie określenia szczegółowych wa -
runków przyznawania i  odpłatności  za usługi  opiekuńcze i  specjalistyczne usługi

opiekuńcze,  z  wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburze -
niami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego

zwolnienia od opłat,  jak również tryb ich pobierania.

Radni uwag nie zgłosi li

7.5.     w  sprawie:  zmiany  Statutu Gminnego Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Grunwald  z  siedzibą
w Gierzwałdzie.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę        (zał.nr  7) .  

Radni  uwag nie zgłosi li .  

głosowanie w sprawie: zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grunwald z
siedzibą w Gierzwałdzie;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
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Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LIV/438 /2022 z dnia 29 l istopada 2022 r.   w sprawie: zmiany Sta-
tutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie.

7.6.  w  sprawie  przyjęcia  "Programu  współpracy  Gminy  Grunwald  z  organizacjami
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok”.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę        (zał .nr  8).  

Radni  uwag nie zgłosi li .  

głosowanie w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy Grunwald z orga-
nizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2023 rok”.

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
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Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LV/439/2022 z dnia 29 listopadac2022 r.   w sprawie przyjęcia "Pro-
gramu współpracy Gminy Grunwald z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi

działalność pożytku publicznego na 2023 rok"

Radni uwag nie zgłosi li .

7.7.    w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokal i  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  
zasobu Gminy Grunwald.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska -odczytała ww. uchwałę        (zał .nr  9).  

Radni  uwag nie zgłosi li .  
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głosowanie w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszka-
niowego zasobu Gminy Grunwald

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LV/440/2022 z  dnia 29 listopada 2022 r.   w sprawie zasad wynaj -
mowania  lokal i  wchodzących w skład  mieszkaniowego zasobu Gminy Grunwald .
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Radni uwag nie zgłosi ł .

Ad. pkt. 8  .   Interpelacje i zapytania radnych.  
Radni uwag nie zgłosi ł

Ad. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  otrzymała
zarządzenie  zastępcze  w  sprawie  wprowadzenia  obszarów  udokumentowanych  złóż
kopalin  do  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  w
gminie Grunwald,  zarządzenie te opublikowane zostanie na BIP.

Mieszkanka  Gminy  Grunwald-  zapytała,  czy  w  tym projekcie  budżetu  do  przyjęcia  jest
także inwestycja dotycząca sieci  wodociągowej do Kiersztanówka.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- tak.

Mieszkanka  Gminy  Grunwald-  przypomniała,  że  była  na  sesji  w  czerwcu
i  złożyła  na  ręce  każdego  radnego  wniosek,  gdyż  jej  dom  jest  odcięty  od  wody
i  korzystają  z  beczkowozu,  który  udostępnia  wójt.  Zapytała  radnych,  i le  czasu  będą
czekać na wodę.  

Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  stwierdził ,  że ta woda już dawno powinna być zrobiona.
Stwierdził ,  że pieniądze już są i  wójt  powinien robić tą inwestycję.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  przerwa
najdłużej  potrwa dwa dni .
Mieszkanka Gminy Grunwald- wykrzyczała radnym, że złożyli  obietnice w czerwcu,  ale
do tej  pory nic nie jest  zrobione.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska- stwierdziła,  że  rozumie  nerwy  i  radni  staral i  się
zrobić  wszystko  co  można  i  były  rozmowy  z  przedsiębiorcą,  który  zaoferował  się,  że
użyczy sprzętu i  wykopie,  ale t rzeba opłacić pracownika i  paliwo.
Stwierdziła,  że  gdyby  była  dobra  wola  to  już  tą  wodę  powinni  mieć  i  wniosek  został
złożony  więc  pieniądze  będą.  Sama  jest  zdziwiona,  że  do  tej  pory  mieszkańcy  są  bez
wody.  Radni  próbowali  robić  wszystko,  ale  było  zapewnienie,  że  czekamy na  pieniądze  z
wniosku.  
Mieszkanka  Gminy  Grunwald-  zapytała  czemu  radni  nie  podjęl i  budżetu  w  styczniu
2022 roku.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska- stwierdziła,  że  budżet  był  nierealny  i  można  to
teraz  zobaczyć  na  opublikowanych  sprawozdaniach.  Poinformowała  mieszkankę  o
wszystkich  zadłużeniach  długach  i  zobowiązaniach  wymagalnych  które  gmina  posiada.
Stwierdziła,  że  koszt  rury  i  fakt  posiadania  pracowników  to  wystarczyło  tylko  dobrej
woli,  żeby ta inwestycja została wykonana.

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  zgodził,  s ię,  że  już  dawno  woda
powinna tam być już za  poprzedniej  władzy.  Postarałem się,  że będzie dofinansowanie  na
tą inwestycję  100 % i  te środki  są tylko trzeba je przyjąć do budżetu.  Nie  ma tu złej  woli
i  się  manipuluje,  ale  ja  nie  mogę  rozpocząć  procedury  przetargowej  jak  rada  nie
wprowadzi  do budżetu.

Mieszkanka  Gminy  Grunwald-  zapytała,  i le  czasu  od  podjęcia  uchwały  będzie  trwała
procedura przetargowa, czy ok 30 dni .  
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Radca  prawny-  Pan  Marcin  Belczyński-  wszystko  zależy  od  kwoty  więc  łącznie  cała
procedura może trwać do 30 dni.  
Mieszkanka  Gminy  Grunwald-  to  będzie  już  nowy  rok,  do  kogo  mam  przyjeżdżać  po
wodę.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  stwierdził ,  że  rada  jest  organem  uchwałodawczym  a
wykonawczym jest  wójt  i  od  niego wszystko  zależy.  Stwierdził ,  że  wójt  nie  zrobił  wody,
bo nie ma grosza i  mógłby zrobić,  ale nie ma pieniędzy.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  ogłosiła  przerwę  do  dnia  30-11-
2022 roku do godzinie 15:00 w sal i  posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald.   
Radni uwag nie zgłosi li .  

Obrady wznowione dnia 30-11-2022 roku o godzinie 15:00 w Sali posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  po  przerwie  oka -
zuje  się,  że  zmiany wprowadzone do budżetu spowodowały zmiany w projekcie  uchwa -
ły  w  sprawie  WPF  2022-2032,  która  była  podjęta  na  tej  samej  sesji .  Poprosi ła  główną
księgową o przybliżenie wprowadzonych zmian do WPF.
Główna księgowa- Pani Magdalena Makowska- zmieniła się kwota dochodów bieżących
i  dochodów majątkowych o różnicę 880  000 zł.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała  radcy  prawnego,  czy
można podjąć uchwałę w tej  samej sprawie na tej  samej sesj i .  
Radca prawny- Pan Marcin Belczyński-  odpowiedział, że należy ująć w nowej uchwale, że traci moc
uchwała, która została podjęta wcześniej.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  porządek  obrad
po  przerwie  to  podjęcie  uchwał  przez Radę Gminy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Fi-
nansowej Gminy Grunwald na lata 2022– 2032 oraz w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na
2022 r. Zapytała, czy data jest prawidłowo wpisana wczorajsza.
Radca prawny- Pan Marcin Belczyński- odpowiedział, że data rozpoczęcia sesji.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  poinformował,  że  za  jego  kadencji  to  głosowało  się  w
odwrotnej  kolejności  najpierw budżet  a potem WPF.
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  odpowiedziała,  że  temat  ten  był  omawiany  na
samym  początku  i  poprzednia  skarbnik  informowała,  że  przepisy  wskazują,  że  najpierw
WPF a potem budżet .  
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt. 10  .   Podjęcie uchwały przez Radę Gminy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finanso  -  
wej Gminy Grunwald na lata 2022– 2032.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska-  zapytała,  czy radni  zapoznali  się 
z naniesionymi poprawkami.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  s twierdził ,  że  ciężko  mówić  o  zapoznaniu  się,  gdyż
projekty  zostały  przesłane  20  minut  przed  rozpoczęciem sesj i  i  byłbym sprzeczny  z  sobą
gdybym podjął  dziś jakąkolwiek uchwałę.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  uchwały  zostały
przesłane  14:39  godzinie  i  była  już  w  drodze  na  sesje.  Poprosiła  główną  księgową  o
poinformowanie zmian,  które zostały dokonane.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał,  czy  dokonano  zmniejszenia  dochodów
gdziekolwiek.
Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  tak,  zmiany  są  zmniejszenie  na
odsetkach z opłaty eksploatacyjnej  1 000  000 zł  oraz 880 000 zł  na sprzedaży majątku.  
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Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał,  czy  radni  mogą  otrzymać  ksero  decyzji  na
podstawie,  której  zwiększono dochody.  
Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  nie  mam  jej  przy  sobie  więc  po  nią
pójdę.  (po powrocie rozdała decyzję).  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  s twierdziła,  że  decyzja  ta  zwiększyła  dochód  więc
nie dochód powinien się zwiększyć o tą kwotę.
Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  i  się  zwiększył,  jest  to  w
objaśnieniach dział  756.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  to  czemu  plan  dochodów  zwiększył  się  tylko
o 1 mln zł  a nie o 2,8 mln,  skoro o na tą kwotę jest  decyzja.  
Główna księgowa-  Pani  Magdalena Makowska –  gdyż  ta  kwota  została  zwiększona,  ale
jednocześnie inne dochody zostały zmniejszone.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  stwierdził ,  że  dochody  nie  powinny  się  zmniejszać,
skoro  ktoś  je  na  takim  poziomie  ustanowił  i  tak  bronił  tych  dochodów  i  powinny  być
poniesione konsekwencje.
Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  stwierdziła,  że  budżet  jest  ustalany  i
zmiany są po to,  żeby go urzeczywistnić i  mamy prawo dokonywać zmian w budżecie.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  wy  nie  macie,  my  mamy.  Tylko  Rada  Gminy  może
wprowadzać zmiany i  na dziś nie powinniśmy nawet dyskutować.
Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  stwierdziła,  że  wczoraj  można  było
proponować zmiany i  na co przeznaczyć środki.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  wczoraj  też  nie  chciałem proponować,  gdyż  znam wasze
poli tyczne  ukierunkowania,  które  wykorzystujecie  później  przeciw  radnym.  Dziś  jestem
za  przyjęciem  kwoty  z  decyzji  2,8  mln  zł  do  budżetu  a  resztę  wstrzymajmy  się  ze
zmniejszeniem dochodów, skąd ta pewność,  że dochodów nie będzie.  
Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  zapytała,  czy  radny  chce  zwiększyć
dochody i jeszcze bardziej  zadłużyć gminę.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  nie,  tylko  chce  wprowadzić  dochody  i  wydatki  na  sumę
z dochodów a pozostałą część budżetu pozostawić bez zmian.  
Radna- Pani Małgorzata Kamińska- zgadzam się z tym stwierdzeniem.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  już  ze  sprawozdania  wynika,  że  na  oświatę  zabraknie
2 170 000  zł  i  spokojnie  możemy  wrzucić  w  wydatki  w  oświatę.  Sprawa,  którą
przedstawił  mieszkanka  już  jest  wpisana  kwota  to  środki  się  tam  znajdują  w  przyjętym
budżecie  i  przekonywanie  radnych  i  mieszkańców,  że  jak  nie  przyjmiecie  kwoty  to  nie
będzie  na  to  i  tamto.  Opisywanie  to  na  sesj i ,  która  jest  najważniejszym  zebranie  Rady
Gminy i  nie można z Rady Gminy robić pośmiewiska,  bo idzie t ransmisja na całą Polskę.  
Problem  mieszkanki  jest  bardzo  poważny  i  powinien  w  ramach  budżetu  zostać
zreal izowany  i  jeżel i  jest  projekt  to  był  przedsiębiorca,  który  się  zdeklarował,  że  użyczy
sprzętu a opłacić tylko prace kierowcy i  paliwa.  

Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  proszę mi pokazać tą deklarację.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk- deklaracja jest  i  można zdzwonić.  

Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Pan  Nowakowski  o  wszystkim  wie  i  mieszkanka
też,  słyszała tą deklarację.  

Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  powinna być na piśmie.

Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  aha,  to  dla  OSP też  było  na  piśmie  a  pieniędzy nie
dostal i .  Stwierdziła,  że w zadaniach inwestycyjnych na ten rok na kanalizację w Stębarku
i  wodę do Kiersztanowa jest  tylko 5  000 zł  przeznaczone.
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Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  tak,  bo  jest  to  na  przygotowanie
procedury przetargowej,  wie pani,  i le  t rwa taka procedura.

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  inwestycje  dotyczące  wody  jest  planowany  wydatek
wieloletni  na  rok 2020 i  jest  umieszczone 1  975 280 zł  i  te  pieniądze nie zostały wydane,
czyli  pieniądze są na to przedsięwzięcie w dziale 010.

Główna księgowa- Pani Magdalena Makowska – ale to nie jest  na to zadanie.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zaproponował,  aby  na  to  przedsięwzięcie  na  dział  010
przeznaczyć kwotę 200  000 zł .

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  ale  w  jakim  celu,  skoro
otrzymaliśmy 100% dofinansowania z zewnątrz.

Mieszkanka Gminy- ale są pieniądze z dofinansowania więc po co.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk- a wie pani,  kiedy te pieniądze wpłyną.  

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  ono  nie  będzie  w  tym  roku
real izowane nich pan nie miesza w głowach.

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  nie  wiadomo,  kiedy  te  pieniądze  wpłyną,  bo  najpierw
pieniądze przejmuje bank gospodarczy.

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski- o  czym  pan  mówi,  jaki  bank
gospodarczy.  Naprawdę Pan nie wie o czym mówi.  

Radna -Pani Ewa Ziejewska- zapytała,  kiedy ta Pani  będzie miała wodę.

Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  jeżel i  dziś uchwała będzie podjęta to
od  jutra  rozpoczynamy  procedurę  przetargową  to  jest  min.  30  dni ,  jeżeli  nie  będzie
odwołań  i  po  30  dniach  podpisywana  jest  umowa  i  real izowana  w  pierwszej  kolejności
wodociąg do państwa a kanalizację w dalszym etapie.  

Radna -Pani Ewa Ziejewska- zapytała,  czy pieniądze już są.

Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  tak,  już mamy umowę podpisaną.

Mieszkanka  Gminy-  zapytała,  czy  jak  nie  zgłosi  się  żadna  firma  to  gmina  położy  sama
wodociąg.

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam Szczepkowski-  będziemy  się  starać  i  jeżeli  nikt  się
nie zgłosi  to tak.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  złożył  wniosek  formalny  za  przyjęciem  kwoty
z  decyzji  2,8  mln  zł  do  budżetu  a  resztę  wstrzymajmy  się  ze  zmniejszeniem  dochodów,
skąd ta pewność,  że dochodów nie będzie.

Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  stwierdziła,  że  nie  można  przyjąć
samych dochodów a nie zwiększyć wydatków, gdyż budżet  nie będzie się równoważył.  

Wójt Gminy Grunwald-  Pan Adam Szczepkowski-  stwierdził ,  że wczoraj  były ustalenia
oraz  dziś  z  niektórymi  radnymi  i  zostało  to  wprowadzone  więc  albo  akceptujecie  ten
projekt,  albo nie.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  dlaczego  wiedząc,  że  będą  zwiększone  dochody  nie
zwrócono się do rady o rozdysponowanie tych środków, od teraz każda decyzja ze zmianą
ma być przesłana radnym. Nie może być tak,  że  przesyłane są  uchwały na 20 minut  przed
sesją ze zmianami,  gdyż nikt  nie jest  w stanie przeanalizować zmian.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  stwierdziła,  że  wcześnie  było  tak,
że  przychodziło  się  na  sesje  i  na  stole  leżały  uchwały  zmienione  i  radni  dowiadywali  się
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o zmianach w ten sposób.   

Główna  księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska  –  stwierdziła,  że  jest  taka  potrzeba,
gdyż decyzje przychodzą na ostatnią chwile jak np.  w sprawie dodatku węglowego.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk  –  ale  data  wpływu  na  tej  decyzji  jest  3  października
2022.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  wniosek  radnego  trzeba
przegłosować.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk – wycofał  złożony wniosek.  

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę  (zał .nr 10).

Radni uwag nie zgłosi li .  

głosowanie Podjęcie uchwały przez Radę Gminy w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022– 2032.

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienny

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk PRZECIW

3 Kamińska Małgorzata PRZECIW

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir WSTRZYMAŁ SIĘ

7 Napłoszek Zbigniew nieobecny

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA
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12 Szewczak Piotr nieobecny

13 Tański Mieczysław nieobecny

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LV/441/2022 z dnia 29 lis topada 2022 r.  w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022– 2032.

Radni uwag nie  zgłosi l i .  

Ad. pkt. 11.   Podjęcie uchwały przez Radę Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na   
2022 r.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę        (zał .nr  11).  

Radni  uwag nie zgłosi li .  

głosowanie Podjęcie uchwały przez Radę Gminy w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Grunwald na 2022 r.

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp. nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk PRZECIW

3 Kamińska Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir WSTRZYMAŁ SIĘ

7 Napłoszek Zbigniew nieobecny

8 Nowicki Dariusz ZA
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9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr nieobecny

13 Tański Mieczysław nieobecny

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr LV/442/2022 z dnia 29 listopada 2022 r.  w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Grunwald na 2022 r.

Radni uwag nie zgłosi li .  

Ad. pkt.  12.  Zamknięcie sesji .

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  wobec  zreal izowania  porządku
obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła LV sesję Rady Gminy Grunwald.

                 Protokołowała        Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Ewa Bawolska
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